
 

Interpellation från Markus Lagerquist (M) till plan- och 
byggnadsnämndens ordförande Ylva Stadell (S) om Fyrishov 
 
Framtiden för badet på Fyrishov har diskuterats under lång tid. Ett beslut föregående 

mandatperiod i KF gjorde gällande att arenan skulle renoveras för 470 miljoner. Projektet 

visade sig sedan vara mer än dubbelt så dyrt och efter ovanligt lång politisk process tog plan 

och byggnadsnämnden i juni de sista besluten som innebär att Uppsala istället för en 

modern sim-arena får en bassäng på Gränby som bäst kan beskrivas om ett stadsdelsbad. 

Det är mycket sorgesamt.  

 

När simutredningen diskuterades i fullmäktige var inriktningen från Socialdemokraterna att 

bygga minst två nya simhallar och renovera Fyrishov. Många partier var uppe i talarstolen 

och berättade hur viktig simning är för Uppsala. Detta utan att redovisa en enda kronas 

finansiering (mellan 1,5 – 2 miljarder) förutom stadsdelsbadet på Gränby. Erik Pelling sa ”att 

självklart ska vi fortsätta simma på Fyrishov. Arenan ska renoveras och finnas kvar”. När 

frågan togs upp i juni i plan och byggnadsnämnden svarade Ylva Strandell exakt samma sak 

på frågan att ”Fyrishov ska självklart finnas kvar och rustas”. 

 

Vi moderater har under hela processen varit emot att bygga nytt på Gränby. Vi ville som 

grundplåt satsa den knappa halva miljarden tillsammans med att sälja mark kring arenan. 

Som parti är det en hederssak för oss att om vi ställer oss bakom löften ska dessa 

finansieras. Att glatt bejaka en utredning med flera nya simbassänger är lätt- att finansiera 

dessa med två miljarder i en skuldsatt kommunal ekonomi är betydligt svårare. 

 

Min fråga till Ylva Stadell är därför: 

 

- När avser vänsterstyret att presentera ett full finansierat förslag med realistisk 

tidsplan för att renovera Fyrishov i linje med ditt och Erik Pellings löften? 

 

Markus Lagerquist (M) 
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